
    

Verslag Algemene ledenvergadering  

     Friese Darts Bond  

10 mei 2016 te Irnsum  
  

Aanwezig Bestuur: Tseard Douma, Voorzitter; Paula Efdé, Secretaris; Gelwin de Vries, Penningmeester; 

Anna Boom, Toernooizaken en Ledenadministratie; Ury Bom, Competitiezaken;  

Afwezig Bestuur: Mats Gies, PR & Communicatie (MKA); Ronald Visser, Algemene Zaken (MKA).  

Aanwezige Commissieleden: Rinke de Jong, Kascommissie; Rob Pestman, Kascommissie;  

Astrid Visser, Jeugdzaken.  

Afwezige Commissieleden: Robert Nienkemper (MKA).  

Aanwezige Leden: Thomas Stöpetie; Theo Boontjes; Jeroen Houweling.  

  

 

  

1. Opening: de voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom.  

2. Mededelingen en ingekomen stukken: geen.  

3. Vaststellen agenda: vastgesteld. 

4. Vaststellen verslag ALV van 11 mei 2015: vastgesteld. 

5. Benoeming (stemming) bestuursleden: Paula Efdé stelt zich herkiesbaar voor haar 2e periode in de 

functie van Secretaris. Het bestuur vraagt de ALV om Paula te benoemen tot Secretaris. De ALV besluit 

unaniem Paula Efdé te herbenoemen tot Secretaris. 

Astrid Visser is al geruime tijd -tot volle tevredenheid- actief als jeugdbegeleidster. Het bestuur vraagt de 

ALV om Astrid te benoemen tot bestuurslid Jeugdzaken. De ALV besluit unaniem Astrid Visser te 

benoemen tot bestuurslid Jeugdzaken.  

6. Voorstel nieuwe reglementen: De nieuwe reglementen worden goedgekeurd. Deze zullen ingaan per 

start seizoen 2016/2017. 

7. Vaststellen contributie: Er volgt een discussie over het voorstel van het bestuur om weer contributie in 

te voeren voor jeugdleden. In de praktijk blijkt dat veel jeugdspelers zich inschrijven en een pas 
aanvragen en vervolgens nooit deelnemen aan evenementen. De FDB moet voor elk lid wel €10 euro 

afdragen aan de NDB. Het bestuur is van mening dat met een drempel van contributie de serieuze spelers 

overblijven. Hierna wordt de contributie vastgesteld. Senioren €35,00 per seizoen; NSL €15,00 per 

seizoen; Jeugd leden15,00 per seizoen.  

8. Vaststellen donateursbijdrage: €25,00 per seizoen. 

9. Secretarieel Jaarverslag 2015: zie bijlage. De Secretaris licht het Secretarieel Jaarverslag kort toe.  

10. Financieel Jaarverslag 2015: zie bijlage. De Penningmeester licht het Financieel Jaarverslag kort 
toe. De ALV verleent decharge voor het Financieel Jaarverslag.  



    

 

11. Begroting 2016: Kosten LaCo zijn iets hoger ingeschat ivm toename reiskosten t.o.v. huidig seizoen. 
We verwachten hogere IT kosten door aanschaf nieuw competitieprogramma (hierover verderop meer). 

Open Fries 2016 is mee begroot. Prijzengeld van de rankingtoernooien is verhoogd. Ook zijn er weer 3e/4e 
divisie toernooien. Conclusie: op zelfde voet doorgaan en samen met de kascommissie op de kosten 

blijven letten. 

12. Toernooizaken: de opkomst bij de rankingtoernooien van de FDB valt nog steeds tegen. We blijven 

nadenken over aantrekken meer deelnemers. Gesloten Fries staat dit seizoen nog op het programma. Bij 

de heren is het heel spannend.  

13. Competitiezaken. Op een enkel akkefietje na is het seizoen goed verlopen.  
Rinke merkt op dat hij de hele gang van zaken omtrent de bekerfinale een fiasco vindt. De datum is kort 

van tevoren bekend gemaakt en viel ook in de vakantieperiode. Hij geeft aan het jammer te vinden dat de 

datum niet meer verschoven kon worden. Anna geeft aan dat daar geen beginnen aan is omdat dan een 

ander team weer niet kan. Ury geeft nog aan dat het ivm de kalender ook niet mogelijk was. Het bestuur 

heeft hier wel lering uitgetrokken: voortaan wordt de datum ver van tevoren bekend gemaakt. 
Ury meldt dat de FDB bezig is met een nieuw competitieprogramma. Hierin wordt ook de beker 

meegenomen wat maakt dat de planning ook op tijd bekend zal zijn. Rinke vraagt nog waarom de 
bekerfinale eerst in Baard en nu in Winsum (altijd bij Jaap & Ida) wordt gehouden. Anna geeft aan dat het 

centraal is en een mooie locatie. Ury gaat verder over het competitieprogramma. Het krijgt een mooie lay-
out, veel overzichtelijker. Het inschrijven wordt veel makkelijker. 

Paula geeft nog een toelichting op de kosten: Er is in het verleden een offerte opgevraagd bij een bedrijf 

voor het laten ontwikkelen van een volledig programma. Dat was erg duur. Nu kopen we het 

basisprogramma van PDB en daarnaast worden er voor de FDB wat aanpassingen gedaan. Al met al 

hebben we voor veel minder geld een goed programma. Wat de uiteindelijke kosten zullen zijn, zal op 

korte termijn duidelijk worden. 

14. Jeugdzaken: Het Jeugd Laco-team doet het heel goed. Ze eindigen 1e in de poule wat een mooie 

uitgangspositie geeft voor de finaledag op 18 juni a.s. Deelname rankingtoernooien schommelt erg. De 

NDB toernooien worden bezocht met wisselende resultaten. Vervoer gaat per busjes. Astrid scout ook en 

nodigt nieuwe spelers uit mee te gaan naar toernooien. Af en toe moet ze spelers aanspreken op hun 
gedrag maar dat loopt ook altijd goed af.  

15. PR & Communicatie: Ury geeft aan dat het uiterlijk van de website gelijk blijft. Het nieuwe 

programma wordt in een raamwerk geplaatst.   

16. Rondvraag en sluiting: Rinke verzoekt wederom om verhoging voor de Superleague. Er volgt een 
discussie waarin de verschillende standpunten toegelicht worden. Voor nu verandert er niks. Er wordt 

wel toegezegd dat we dit onderwerp binnen het bestuur nogmaals zullen bespreken. 
Jeroen Houweling vraagt wat er onder topsport valt. Dit is o.a. Winmau en CLoD. 

Jeroen vraagt ook of er een ranking komt van de 3e/4e divisie toernooien. Tseard antwoordt dat er binnen 

het bestuur eerst geëvalueerd gaat worden en van daaruit wordt er verder gekeken naar eventuele 

uitbreiding met ranking. 

 
Om 21.50 uur sluit de voorzitter de vergadering met een dankwoord aan alle aanwezigen en wenst ieder 

een veilige terugreis.  


